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ندامعصوم|ماهیت شوراهای اجتماعی 

محلات باید به نهادها و سازمان های 

مختلف معرفی و شناســانده شــود.

رئیــس اداره فرهنگــی و اجتماعــی 

شهرداری منطقه3 با تکیه بر تجربه ای 

که از فعالیت شوراهای اجتماعی در 

دوره های مختلف دارد به شهرآرامحله 

می گوید: به نتیجه رســیدن خیلی از 

مصوبه ها منوط به همکاری سازمان ها 

و نهادهای شهری است در حالی که 

آن ها با فعالیت های نمایندگان شورا 

در محله بیگانه اند.

مصطفی عباسی با اشاره به شروع دوره 

جدید انتصابات شوراها ادامه می دهد:

دعوت برای همکاری و فعالیت در دوره 

جدید شورا از اواخر بهمن سال گذشته 

شروع شده است و تعدادی از داوطلبان 

ثبت نام کرده اند اما اطلاع رسانی نباید 

به بنر، شــبکه های مجــازی و پیامک 

محدود شــود. شــوراهای اجتماعی 

محلات باید از کانال های متفاوتی مثل 

تریبون مساجد و رسانه های مردمی 

مثل تلویزیون و رادیو معرفی شوند.

او بر اساس تجربه سال های گذشته ادامه 

می دهد: استقبال مردمی برای حضور 

شورا در محله هایی که زیرساخت های 

ضعیفی دارند در مقایسه با محله های 

برخوردارتر بیشتر است. دلیل آن هم 

این است که ساکنان بافت پیرامونی 

تمایل بیشتری به حل مشکلات محدوده 

زندگی شان دارند و امیدوارند از طریق 

شــورا بتوانند معضلات خود را حل و 

فصل کنند.

عباسی با اشاره به این موضوع که در 

متن هــر محله افــراد هنرمند، نخبه و 

ظرفیت های ویژه بســیاری ســاکن 

هستند توضیح می دهد: نمایندگانی 

که بــرای شــورای اجتماعی محلات 

مشــخص می شــوند باید به ســمتی 

پیش بروند کــه ظرفیت  های محله را 

شناسایی و برنامه های محلی را با تکیه 

بر این ظرفیت ها و بدون وابستگی به 

شهرداری برگزار کنند.

او می گوید: با مدیریت شورای اجتماعی 

محلات، می توان در برنامه ای مناسبتی 

از افراد ساکن در همان محله استفاده 

کرد. چرا وقتی ظرفیت هایی در محله 

وجود دارد به محــلات و مناطق دیگر 

تکیه کنیــم و بابت اســتفاده از آن ها 

هزینه بپردازیم؟

رئیس اداره فرهنگی و اجتماعی منطقه 

در پایان از پویش «مشــهد مهربان» با 

هدف آزادسازی زندانیان جرائم غیرعمد 

گفت که شوراهای اجتماعی محلات 

مشارکت خوبی در این طرح داشتند و 

مبلغ چشمگیری جمع آوری شد.

ثبتنامداوطلباندورهجدید
شوراهایاجتماعیمحلاتادامهدارد

رفع مشکلات با 
ظرفیت های محله

شھر خبر
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نشستشهردارمنطقهو
فرماندار

نشست مشترک فرماندار مشهد و شهردار منطقه3

برای بررسی معضلات و پروژه های عمرانی در دست 

احداث منطقه3 برگزار شد. در نشست محسن داوری 

با مهدی خداشناس،  موضوعاتی همچون بررسی 

روند اجرای پروژه های عمرانی منطقه به ویژه در 

محلات حاشیه ای، پیگیری آسفالت معابر خاکی،

رونــد احداث و اتصال شــبکه فاضلاب خانگی و 

پروژه های ترافیکی مطرح شد.

محلهپنجتنهفتهگذشتهمیزبانپزشکهایمتخصصودانشجویانعلومپزشکیبود
«مامانوپزشک»پویشتوانمندسازیمادران

عطار|هفته گذشته همایش  «مامان و  پزشک» در فرهنگ سرای انقلاب محله پنجتن برگزار شد. خانواده های 

ساکن در محله از این طرح  پژوهشی دانشگاه علوم پزشکی مشهد که در قالب غربالگری، بررسی نوع تغذیه 

و ... انجام شد استقبال چشمگیری کردند.

در این برنامه موضوع تغذیه سالم اطفال توسط پزشک های فوق متخصص مطرح شد و به شرکت کنندگان 

کارت  ویزیت رایگان در مرکز خدمات جامع ســلامت شهری پنجتن داده شد.

شهردارQدرQجمعQپزشکانQوQدانشجویان 
شهردار مشهد در بازدید از پویش ملی مامان و پزشک که در مرکز خدمات جامع سلامت شهری پنج تن برگزار 

شد گفت: اینکه عده  ای دانشجو بدون چشم داشت و کمک وارد این مقوله شده اند، موجب خوشحالی است 

و ما نیز سعی می کنیم به آنان کمک کنیم..

ســید عبدالله ارجایی ادامه داد : پیشنهاد می کنم دانشــگاه علوم پزشکی مشهد، با توجه به سرمایه عظیم 

دانشــجویی با انگیزه ای که در اختیارش اســت، شرایط را برای تداوم بیشتر این کارها فراهم کند. مدیریت 

شهری مشهد نیز هرجایی که به مردم کمک شود، پای کار ایستاده است.

مســئول پویش «مامان و  پزشــک» گفت: این طرح پژوهشــی را با توجه به مشــکلاتی کــه خانوادهای 

ســاکن در بافــت پیرامونی دارنــد برای ایــن محدوده ها در نظــر گرفتیم و در صورت حمایــت نهادها  

بــرای ســلامتی زنــان و اطفــال، قصــد داریــم آن را  در دیگــر محله هــای حاشــیه شــهر هــم انجام 

دهیم.

نســیم ســندی توضیح داد:  در مدت دو روز که این طرح  در مرکز خدمات جامع ســلامت پنجتن انجام شد،

شــش استاد از استادان اطفال علوم پزشکی  و کادر دانشــجویی و کارشناس تغذیه حضور داشتند. قرص 

ویتامین دی و قطره آهن نیز رایگان توزیع شــد و علاوه بر ویزیت،  دارو  هم تا سقف 250 هزار تومان ارائه شد.

برخی آزمایش ها و تست ها هم رایگان بود.

پروژههایزودبازدهطبرسی
عضو هیئت رئیسه شــورای اسلامی شهر مشهد 

در دیدار مردمی اهالی محله طبرسی شمالی در 

مسجد پنجتن آل عبا از اجرای سه پروژه زودبازده خبر 

داد.، به گفته فاطمه سلیمی، احداث فنس ورزشی 

در خیابان نیک خلق7 با اعتبار 3 میلیارد تومان،

مرمت و بهســازی جوی ها و جداول سطح محله 

با اعتبار 3 میلیارد تومان و بهسازی پیاده روهای 

خیابان طبرسی شمالی 28 و 30 با اعتبار 4 میلیارد 

تومان از جمله این پروژه هاست.

اجتماعدههنودیهایرسالت
 هفته گذشته اجتماع هزارنفری سربازان دهه نودی 

امام عصر)عــج( به همت شــورای اجتماعی محله 

رسالت و مشارکت مسجد المهدی)ع( در بهشت 

رضای مشهد برگزار شد. این برنامه شب شهادت 

امام جعفر صادق)ع( و با حضور خانواده های این 

محله در حالی انجام شد که بعد از نجوای گروهی 

دعای فرج، کودکان و نوجوانان با خواندن سرود 
«سلام فرمانده» در جوار مزار شهدا به ولی عصر)عج(

ابراز ارادت کردند.

همکاریشهرداری
بامراکزنیکوکاری

نشست مراکز نیکوکاری و خیریه ای فعال در محلات 

منطقه3 با حضور رئیس و کارشناسان اداره فرهنگی 

و اجتماعی شهرداری منطقه3 به منظور همکاری و 

مساعدت شهرداری برای ارائه خدمات آن ها برگزار 

شد. مصطفی عباسی، رئیس اداره فرهنگی و اجتماعی 

منطقه، در این نشســت از آمادگی شهرداری برای 

مشارکت و تعامل سازنده با مراکز نیکوکاری و کمک 

به فعالیت های آن ها خبر داد.
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ندامعصوم|انجام تغییرات بزرگ در قالب پروژه های زودبازده خبری 

است که ساکنان بافت فرسوده و پیرامونی را امیدوار کرده است.

اختصـاص اعتبـار ده میلیـاردی کـه بـرای ایـن محدوده هـا جـذب 

شـده اسـت می تواند گـره خیلی از مشـکلات را باز کنـد. نمایندگان 

شـورای اجتماعی محله التیمور در نشسـتی با معاون فنی و اجرایی 

منطقـه 4  دراین بـاره پیشـنهادهای خـود را دربـاره ایـن پروژه هـا در 

محله زندگی شـان مطرح کردند. جمع شـدن آب های سطحی پس 

از بارش از مشـکلاتی اسـت که معمولا برای سـاکنان بافت فرسـوده 

آزاردهنده اسـت، معضلـی که نماینـدگان شـورای اجتماعی محله 

التیمـور مدت هاسـت در فکـر تدبیـر آن هسـتند و بعـد از اختصاص 

اعتبار ده میلیاردتومانی، خواستند به این دغدغه هم رسیدگی شود.

موضوع دیگری که نمایندگان شـورا خواسـتار رسـیدگی به آن شدند 

پیـاده رو سـازی و مرمـت پیاده روهـای محلـه بـود. رمضـان روحانی،

رئیس این شـورا، گفـت: پیاده روسـازی در برخی از قسـمت ها انجام 

شـده و برخی از قسـمت ها مانده اسـت. علاوه بر این، برخـی از معابر 

فرعـی باید ایمن شـوند. بعضی نماینـدگان هم جای خالـی پل عابر 

پیـاده بین خیابان پنجـتن 81 تـا 85 را مطرح کردنـد، آن هم به دلیل 

مراکز آموزشـی و فرهنگی این محدوده. نبود پـل عابر پیاده رفت وآمد 

را بـرای کودکان و سـالمندان سـخت می کند. امام جماعت مسـجد 

نبود مجتمـع فرهنگی و کتابخانه را مطرح و به نمایندگی از سـاکنان 

پیشـنهاد کـرد بخشـی از اعتبـارات بـه ایـن منظـور اختصـاص یابد.

حجت الاسلام محمدحسن فرزانه هم چنین گفت: از ابتدای خیابان 

پنجـتن تـا انتهـای آن سرویـس بهداشـتی نیسـت و بـا توجه بـه بافت 

جمعیتـی و هم چنین رفت وآمدی کـه در این محدوده هسـت اجرای 

پـروژه ضرورت دارد. معـاون اداره فنـی و اجرایـی شـهرداری منطقه4

دراین بـاره خبرهـای خوبی بـه نمایندگان شـورا داد و گفت: مشـکل 

جمـع آوری آب های سـطحی با احـداث کانال از خیابـان پنجتن77

تـا انتهـای آن حل خواهد شـد. ما این قول را به شـهروندان و سـاکنان 

محلـه خواهیم داد که این کانـال تا آبان به پایان خواهد رسـید و بیش 

از ۶ میلیارد تومان به این منظور اختصاص یافته اسـت. جلال بیوکی 

درباره کمبود فضای سـبز که درخواست ساکنان محله التیمور است 

بیان کرد: محدوده ای برای رفع این مشکل در نظر گرفته شده است.

عـلاوه بـر ایـن، فضـای دوهزارمترمربعـی هم بـرای احـداث مجتمع 

فرهنگـی و کتابخانـه در نظر گرفته خواهد شـد. این مسـئول با توجه 

بـه تأکیـد ویژه بـرای احـداث پل عابـر پیاده گفـت: به ایـن موضوع در 

گام دوم پروژه هـای زودبازده توجه می شـود.

QالتمیورQمحلهQدرQزودبازدهQهایQپروژهQاجرای
QشدQخواهدQآغازQزودیQبه

احداث کانال جمع آوری
 آب های سطحی

4منطقه


